
 

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE I HOLMENS VANDLØBSLAUG 26-5-2015. 

 

 

Til Stede: Jørn Jørgensen, Ebbe Nørtved, Troelse Andersen, Finn Hammerum, Grethe 

Hansen, Steen Fischer. 

 

 

 

1. Godkendelse af referat. Referat godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Orientering v. formand. Hjemmesiden er ikke opdateret og Jørn prøver derfor at få 

kontakt til Klaus, så det kan blive gjort snarest. Derefter kan skiltene sættes op, der 

henviser til hjemmesiden. Havvindmøller fylder meget i medierne p.t. 

 

3. Jørn gennemgik de 3 faser som kommunen har beskrevet. Vi mener ikke 

høfteløsning kan godkendes af kystdirektoratet. Vi går ind for pumpeløsning, samt 

vandspejl ved afgravning af bund til bund af overkørsler. Vi går ind for pumpeløsning 

fordi det er den sikre løsning, som vil virke. Jørn skriver til kommunen omkring vores 

holdninger. 

 

4. Næste møde: Ved tilbagemelding fra kommunen. 

 

5. Evt. Grethe orienterede om at 5 lodsejere, 7 grundejerforeninger samt 16 grundejere 

har indbetalt ca. kr. 22.000. Dette tal ligner meget det fra sidste år. 

 

 


